

# Home

---

Nach den Installationen TRANSIT VILLAGE (2012), TORTERIE (2013), TERMINAL B (2014) und SCHARLATOWN (2015) baut Buskers Bern dieses Jahr auf dem **Münsterplatz** nicht mehr alleine. Mit **Bernerinnen und Bernern** aus kunterbunten Szenen, mit Köpfen voller Ideen und anpackigen Händen setzen wir das grosse Thema **HOME** vielfältig um:

Besichtigen Sie das **Musterhaus im Loft-Stil**, besuchen Sie Ihr **Traumhaus**, das schnell zum Albtraum werden kann, oder entdecken Sie die raffinierte **4-Zimmerwohnung auf 1m<sup>2</sup>** als Zukunftsmodell der inneren Verdichtung. Verpflegen Sie sich im **Kaffee-Haus Bialetti** oder mit gewöhnungsbedürftigen Protein-Snacks aus dem **Bienenhaus**. Werden Sie selber aktiv im Häuslebau, im Audio-Rollenspiel im Musterhaus, am Schiessstand oder an der Sturmfrei-Party.

---

*We showed our installations TRANSIT VILLAGE in 2012, TORTERIE in 2013, TERMINAL B in 2014 and SCHARLATOWN in 2015 on the **Minster square**, but this year, Buskers Bern will not be constructing such attractions by themselves any more. We are going to tackle the huge topic **HOME** with the help of **Bernese people** from multi-cultural backgrounds, with ideas coming from many minds and with the help of strong hands. Take a look at the **token house in the loft style**, visit your **dream house** which might turn into a nightmare. See the clever **four-room apartment** measuring just one square metre as a model for the future, inwardly compacting things. Enjoy the catering provided by the **Bialetti coffee-shop** or get your head around protein-packed snacks from the **bee-hive**. Involve yourself actively in DIY-building or some audio-acting in the model house, at the shooting-range or at the free house party.*



Weitere Details zu HOME:

[buskersbern.ch](http://buskersbern.ch) > [programm](#) > [home](#)